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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora leépítésre számíthatnak a rendvédelemben és a minisztériumban dolgozók?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Petrétei József miniszter
úrhoz. A kérdésre írásban várjuk válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Az utóbbi hetekben, hónapokban többször hallhattunk a miniszterelnöktől a közigazgatásban
tervezett leépítésekről .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Az Igazságügyi és Rendészeti Minisztériumot, az Őn által felügyelt szerveket
mennyiben fogja érinteni a tervezett leépítés?

• A rendészeti feladatokkal integrált új minisztériumot köztisztviselői szinten hogyan
fogja érinteni a bejelentett leépítés, vagy hány szakembertől válik meg miniszter úr a
közeljövőben?

•

	

A Rendőrség esetében az ORFK-t érintően számszerűen hány munkatárstól válnának
meg a leépítések keretében?

•

	

A megyei RFK-kat érintően hány hivatásos és közalkalmazotti státuszt szüntetnének
meg a közeljövőben?

•

	

A határőrséget érintően mekkora leépítésre fog sor kerülni?

Kérjük, amennyiben lehetséges pontos, számokkal alátámasztott válasszal szolgáljon!

Írásbeli kérdés

Budapest, 2006 'únius 12 .
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